

「私は伝筆ワークショップを受講し、以下を理解し遵守します。」
伝筆ワークショップで習った知識に敬意をはらい、尊重してください。
プライバシーを保護してください。

- ・ 伝筆の見本、使用している道具（テンプレートなど）をコピー、配布しません。
- ・ 伝筆（有料・無料問わず）を教えません。
- ・ 伝筆のノウハウが認識できる内容（動画・文章・画像など）を、ネット上に掲載しません。
- ・ 伝筆ワークショップで使用された見本は、そのまま模写して動画や画像でネットに掲載しません。プレゼントのみに使用します。
- ・ 学んだ内容を伝筆以外の別の講座として利用したり組み入れません。
- ・ 伝筆作品そのもの、別のものに組み込んでも販売しません。
- ・ 講座を開講する場合は、伝筆講師養成講座（伝筆講座そのものではなく講師のための専用講座）を受けてからと理解しました。

上記が守られない場合は、伝筆協会は法令上で追求する権利を有します。

一般社団法人伝筆®協会 代表理事

伝筆 啓業



氏名（姓名、Name）：

住所※任意記載（地址、Street address）：

電話番号（電話號碼、Phone number）：

担当講師名（負責老師姓名、Name of instructor）：

受講日（修讀日期、Students Date）：

“I am attending the workshop on the Tsute-fude Japanese Contemporary Calligraphy (hereinafter referred to as “Tsutefude”) and I pledge to acknowledge and comply with the following.”

Please show honour and pay respect to the knowledge learned in the workshop on Tsutefude.

Please protect the privacy of yourself and others.

- I will not make copies nor distribute the Tsutefude samples and the kits employed (such as the templates, etc.).
- I will not teach Tsutefude (with or without remuneration).
- I will not post any contents (videos, documents, and pictures, etc.) on the internet that can provide insight into the technical knowhow of Tsutefude.
- I will not directly duplicate any samples used during the workshop into videos or pictures and post them on the internet. I will only use them as presents.
- I will not make use of the learned contents by incorporating them in courses other than these Tsutefude courses.
- I will not put the Tsutefude works for sale by themselves or by incorporating them into other items.
- I am aware that if I want to teach courses, I need to go through the Tsutefude training courses for teachers first. (Not the courses for Tsutefude but a special course for teachers)

The Tsute-fude Foundation reserves the right to pursue in law against any disobedience of the above.

「我修讀了伝筆的工作坊，理解下文所載內容並予以遵守。」

請向從伝筆工作坊上學習得來的知識保持敬意和尊重。謹請保障私隱。

- 我不會複製和發佈伝筆的樣本和所使用的工具（如範本等）。
- 我不會教授伝筆（不管有償或無償）。
- 我不會在互聯網上上載使人洞悉伝筆秘訣的有關內容（如視訊、文章、畫像等）。
- 我不會把伝筆工作坊中所使用的示範樣本，照原樣進行複製，並以視訊及畫像的形式，上載至互聯網。只會當禮物用來送贈。
- 我不會把伝筆所學習的內容納入伝筆以外的課程。
- 我不會售賣伝筆作品，無論其本身或與其他東西相結合。
- 我了解要開辦課程之前，必須要先接受伝筆的講師培訓課程（並非伝筆課程本身，而是針對講師的專門培訓課程）。

若有不遵守以上所述者，伝筆協會有權在法律上追究之。